
  

  Zulte, 26 november 2018 
 

BIJEENROEPING VAN DE GEMEENTERAAD 

De Voorzitter van de Gemeenteraad van de gemeente 
Zulte nodigt de Raad uit te vergaderen in zitting van 27 
november 2018 in het Gemeentehuis, Centrumstraat 
8 te 19.30 uur. 

 
 
BIJKOMENDE AGENDA  
 
OPENBAAR 
EXTR A 
ALLER LEI 

 
1. BIJKOMEND AGENDAPUNT AANGEBRACHT DOOR RAADSLID PIETER VERHALLE I.V.M. 

AED-TOESTELLEN 
 
Feiten: 
 

 Toelichting:  
Onlangs werd een Zultenaar getroffen door een hartstilstand tijdens zijn functie als 
trainer van Jong Vijve. 
Hij werd gelukkig geholpen door een AED-toestel dat in de buurt aanwezig was. 
Door het gebruik van het AED-toestel en een goede reanimatie werd zijn leven 
gered. Zonder AED was hij er wellicht niet meer. 
Meer en meer mensen worden getroffen door hartfalen, studies tonen aan dat de 
overlevingskansen spectaculair stijgen als er een AED-toestel in de buurt is. 
Daarnaast is een goeie reanimatie eveneens van groot belang. Deze zorgt ervoor 
dat men de tijd wat kan rekken en dat men manueel toch tenminste voor een deel 
het bloed kan doen rondpompen. 
  
Conclusie: 

o AED-toestellen op alle buitensportlocaties kunnen mensenlevens redden 
o Er zijn nog heel wat sportclubs waar niemand al ooit heeft leren reanimeren 

of geleerd heeft een AED te gebruiken. Slecht een deel van onze Zultse 
clubs volgde reeds een cursus. 

  
 Voorstel tot besluit: 

1. Het plaatsen van AED-toestellen in een buitenopstelling volgens de 
hedendaagse normen en noden. (KME Machelen, voetbalcomplex Tuinwijk, 
Olsene Sportief, Domein Raveschoot, De Waalmeers en Jong Zulte) 

2. De sportploegen moeten dan wel zelf meerdere personen inschakelen om 
EHBO-cursussen en andere cursussen rond gebruik AED-toestellen te volgen 
én moeten de garantie kunnen bieden dat er ten allen tijde één van deze 
geattesteerde personen in de buurt is tijdens het sporten. 

3. De mogelijkheid onderzoeken rond een mobiel AED-toestel, ideaal om in de 
uitleenkoffer te voorzien. Zo hebben alle verenigingen bij grote 
evenementen (fuiven, wijkkermissen, sporttornooien,...) tenminste ook de 
mogelijheid om hierin te voorzien 

 
 
2. BIJKOMEND AGENDAPUNT AANGEBRACHT DOOR RAADSLID GERALDINE VAN DEN 

WEGHE I.V.M. ONDERGRONDS BRENGEN VAN GLASCONTAINERS 
 
Feiten: 
 

 Toelichting:  



  

Het is een alom gekend probleem in onze gemeente. Aan heel wat glascontainers 
wordt afval achtergelaten. Vaak ligt ook glas op de grond (hetgeen erg gevaarlijk 
kan zijn, denk maar aan de gemeenteschool of de bib in Zulte, waar dagelijks heel 
wat kinderen lopen en fietsen). 

  
 Voorstel tot besluit:  

Mogelijkheid tot het ondergronds brengen van de glasbollen bekijken, eventueel 
eerst via een proefproject. 
Voordelen: minder lawaai, meer toegankelijk voor mensen in een rolstoel, proper, 
minder geurhinder en minder mogelijkheid tot sluikstorten ter hoogte van de 
glasbollen. 


